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ERAL BUREAU OF INVESTIGATI

Date 4/16/68

Mrs.’LUCY PINELA,- Manager, Home Service Laundry 
and Dry Cleaning, 5280 Hollywood Boulevard, advised that 
the'laundry has utilized only one Thermo Seal marking ‘ 
machine. She further advised that Home Service Laundry . 
and Dry Cleaning has recently had some laundry work done 
for them at the Modernway Laundry Company, Incorporated, 
1119 West 25th Street, Los Angeles, which also utilizes ' 
Thermo Seal marking machines. She furnished samples on ' 
both.red and yellow Thermo Seal tape with the following 
laundry mark: 20R-3. She advised that Home Service . 
Laundry and Dry Cleaning records 'indicate that laundry 
maik 20R-3 was never issued.
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’ CHARLES KOSSMAN, Owner, Modernway Laundry Company, 
Incorporated, 1119 Host 25th Street, advised.that his laundry 
has four Thermo Seal marking machines. One of the machines has 

• been inoperative for over one year. He furnished the following 
serial numbers for the three operating machines: '

Machine Number One Serial. Number 31016
Model H5J1

Machine Number Two Serial Number 31018 
Model HpJl

Machine Number Three Serial Number 31011
Model H5J1

He advised that his laundry does not use a dash to 
separate the characters in laundry marks. He furnished 
samples of the laundry mark 20R 3 with the dash character 
missing. He advised that his laundry uses both yellow and 
gold Thermo Seal tape and the current lot number for these tapes 
is 4379553. He checked his records and advised that 
laundry mark 20R 3 on a yellow tape was issued sometime 
during the week ending 'July 21, 1967. This mark was issued 
for ticket number 658, lot number 3- His records show7 ticket 
number 658 had a customer name which appeared to be BRUN. 
The charges were $1.37 which amount indicates the laundry . 
was probably shirts. He said this laundry was done for 
Palos Verdes Cleaners, 27420 Hawthorne Boulevard, Palos 
Verdes Estates, California. He said Modernway Laundry 
Company has not used laundry mark 20R 3 with gold Thermo 
Seal tape in over a year.

On 4/16/68 at. Los Angeles, California p;iP jos. Angeles 44-1574
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LA 44-1574

INVESTIGATION CONCERNING
SERVICE TICKETS FOUND IN 1966 

WHITE MUSTANG, ALABAMA LICENSE 
1-38993, ABANDONED APRIL 5, 1968, 

IN ATLANTA, GEORGIA

The Atlanta Office of the FBI advised on April 11, 
1968, that a 1966 white Mustang bearing 1968 Alabama license 
1-38993 which was abandoned in Atlanta, Georgia, on April 5, 
1968, is believed to have been driven by ERIC STARVO GALT. 
The car was examined and found to have been serviced at 
H. Beckman Chevron Service Station, 1506 North Normandie • 
Avenue, Los Angeles, on February 13, 1968, with mileage of 
34,185 and was serviced at Cort Fox Ford Company, 4531'Holly­
wood Boulevard, Los Angeles, with mileage of 34,291, no date 
indicated. .
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Date 4/14/68_________

HYMAN BECKMAN, Owner, H. Beckman Chevron Service 
Station, 1506 North Normandie Avenue, was interviewed at his 
place of employment, at which time he furnished the following 
information:

BECKMAN was shown Chevron service order No. 423676 
which was made out in the name of GALT. BECKMAN related .
he had filled in the service order with the name GALT, no 
first name given, and had finalized the service order wherein 
the notation was made "Pd. Cash" and his initials. BECKMAN 
could not clearly recall the transaction where a Mustang, 
license l-389935 no state given, was brought to his service 
station on February 135 1968, to have some repair work 
performed. Mr. BECKMAN related that to the best of his 
recollection he and AL BALLAN had a brief conversation with 
the individual who brought this vehicle into the station at 
approximately 12 noon on February 13, 1968. From looking at 
the service order, he assumes AL BALLAN had made out the 
service order containing the work to be performed on the 
Mustang. Mr. BECKMAN further related the individual bringing, 
the vehicle into the service station had told him that he did 
not have a telephone number where he was staying as he would 
only be in Los Angeles for a few days. ' The individual left 
the vehicle at the service station, gave the station a time 
as to when he would like to have the vehicle, and left the 
area of the station proceeding on foot west on Sunset Boulevard, 
Los Angeles. The individual returned to the station at 
approximately 4:3'0 or 5:00 P.M. in the afternoon. _ BECKMAN 
did not observe what direction he came from when returning 
to the station to pick up the vehicle. Mr. BECKMAN recorded 
his name at the top of the service order and at the time the 
bill was paid, made the notation "Pd. Cash" with his initials. . 
BECKMAN does not recall this individual asking for maps at anytime. 
Only maps carried by BECKMAN are ones of California and Los 
Angeles which are Standard Oil maps unmarked by BECKMAN to 
identify his service station.

On 4/12/68 Los Angeles, California Filp # Los Angeles 44-1574
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BECKMAN stated the work performed on the Mustang 
would have had to have been performed at his service station 
at 1506 North Normandie as he has not sent any work to either 
of his other two stations in approximately seven months.

BECKMAN described the individual who left the 
Mustang bearing the license number 1-38993 at his station 
on February 13, 1968, as follows:

Race
Sex
Age
Height
Hair
Build
Characteristics

Clothing
Features

White
Male
28-32
5'11"
Light Brown
Slender
Slightly stoop-shouldered;
neat appearing, clean shaven. . 
Dressed in sport shirt and slacks 
Angular face with high cheek 
bones and hollowish cheek's; high 
hairline.

BECKMAN was shown composite drawings based upon 
descriptions from Memphis and Birmingham Offices of the FBI 
and stated that the Memphis drawing more closely resembled 
the individual whose name he had recorded as GALT on the 
service order at his station, though hair was not so high on the 
head.
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1

Date 4/14/68

ALBERT BALLAN, Mechanic, H. Beckman Chevron Service, 
1506 North Normandie Avenue, Los Angeles, was interviewed at 
his place of employment, at which time he furnished the 
following information:

BALLAN located H. Beckman Chevron Service Station 
copy of Chevron Service Order No. 423676 which was made out 
in the name of GALT. The service order indicated that on 
February 13, 1968, a Mustang with the license 1-38993, no 
state recorded, speedometer reading 3^,185, was brought to 
the H. Beckman Chevron Service, 1506 North Normandie Avenue, 
Los Angeles, where two front wheel seals were replaced. The 
front end was aligned, and the front wheels were repacked. 
The total charge for the bill was $12.47 which, according to 
the service order, was paid in cash.

BALLAN stated he recognized the handwriting on the 
service order to be that of his own, with the exception of 
the name "GALT", "Pd. Cash" and the initials of the person 
receiving the cash from GALT for the work performed. BALLAN 
stated he did not know which employee had filled out this 
portion of the service order.

’ BALLAN stated he could not recall having taken the
service order for the above described vehicle, but this 
could have been done by another employee and he had been 
advised orally of the work to be performed on the vehicle. 
He could have, based upon another employee’s instructions, 
then made out a service order. BALLAN related he could not 
recall the individual bringing the vehicle into the service 
station for the above repair work, nor could he recall whether 
the individua,! stayed at the station while the work was being 
performed. BALLAN could not recall the time of the day the 
vehicle was brought into the service station nor could he 
recall the time it was picked up from the service station.

■

On Vll/68 af Los Angeles, California r;ip # Los Angeles 44--1-574
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BALLAN advised the work performed on the Mustang 
would take an hour to an hour and a half to complete if an 
individual did nothing else at the service.station, such as 
pumping gas and waiting on customers. BALLAN stated that 
while performing work on the Mustang he would have had to . 
wait on customers and assist with the other duties of the 
station. The time it would have taken for the job would 
have depended upon how busy the station was on February 13;, 
1968. BALLAN further stated that he was not sure he had 
performed the work on the Mustang as H. Beckman has another 
service station located at 8th Street and Western Avenue, Los 
Angeles, where work is sometimes sent if too large a volume 
of work is at the Chevron station located at 1506 North 
Normandie Avenue, Los Angeles.

BALLAN added that had the work been performed at 
the service station on 8th Street and Western Avenue, Los 
Angeles, no additional record would be made other than the one 
at the Chevron service station on Normandie Avenue, Los 
Angeles.

BALLAN related he did not believe the Mustang 
had been serviced at the H. Beckman Chevron Service Station 
anytime prior inasmuch as a record is maintained on the 
service orders of all regular customers. The service order 
which he had in his possession did not indicated GALT to be 
a past-customer. .

BALLAN voluntarily furnished H. Beckman Service 
Station’s copy of Chevron Service Order No. 423676 to Special 
Agents of the FBI.
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1 Date V1V68

Mr. BUDD COOK., JR., Service Counselor, Cort Fox 
Ford, 4531 Hollywood Boulevard, Los Angeles, California, 
was interviewed and furnished the following information:

Mr. COOK stated that he took the work order from 
ERIC S. GALT for service on a 1966 Mustang,bearing Alabama 
license No. 138 993? speedometer reading 34289, at Cort 
Fox Ford on February 22, 1968 at 8:00 A.M. Mr. COOK stated 
he has no recollection as to the identity or description 
of ERIC GALT.

On 4/11/68 nt Los Angeles, California Filo # Los Angeles ^-157^1__

by SA. THEODC®E J Date Stated _J/I^8
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ERAL BUREAU OF INVESTIGATIO

1 Date 4/12|/68

Mr. HENRY LONGHURST, Service Manager, Cort Fox 
Ford, 4531 Hollywood Boulevard, Los Angeles, California, 
was interviewed and furnished the following information 
from records of this company:

On February 22, 1968, at 8:00 A.M., ERIC S. GALT, 
1535 North Serrano, Los Angeles, brought a 1966 Mustang, 
bearing Alabama license No. 138 993, speedometer, reading 
34289, to Cort Fox Ford for service. This car was serviced 
and completed by 12:00 noon, February 22, 1968. Mr. 
LONGHURST furnished the original work order for the service 
to GALT's automobile. .

Mr. LONGHURST has no further information regarding 
the identity or description of ERIC GALT. •

50
On 4/11/68 nt Los Angeles, California Fi)n # Los, Ange les 44-1574
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INVESTIGATION AT 1535 NORTH 
SERRANO AVENUE, LOS ANGELES, 

CALIFORNIA, WHERE GALT RESIDED 
NOVEMBER, 1967 TO JANUARY, 1968

Investigation at Cort Fox Ford Company, 4531 
Hollywood Boulevard, Los Angeles, on April 11, 1968, reflected 
that one ERIC S. GALT had furnished an address of 1535 North 
Serrano, Los Angeles, when he had his car serviced.
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4/14/68

Mrs. VERA BERNHARDT, 1539 North Serrano Avenue, 
Los Angeles was interviewed and furnished the following . 
information:

She is the current manager and owner of the apartment 
building at 1535 North Serrano Avenue, Los Angeles. She said 
she had no records fox' this residence regarding formei' tenants 
as the building has been in receivership and these records 
are maintained by DALE L. DYKEMA, 3335 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles. She stated she recalled seeing the tenant of 
Apartment 6, 1535 North Serrano Avenue on several occasions 
during January 1$68 but did not know his name nor did she ever 
collect rent from him. When she purchased the building and 
prior to assuming ownership, she moved to 1539 North Serrano 
Avenue to oversee ’the building at 1535 North Serrano Avenue 
for her best future interest.

. Mrs. BERNHARDT described the individual who resided 
in Apartment 6, 1535 North Serrano Avenue during January 1968 
as 5'9"^ thin face, high cheek bones, triangular shaped face, 
dark brown hair, 28 to 33 years of age, and "forlorn" in 
appearance. She related that he did not possess any outstanding 
characteristics which would appeal to women.

4/11/68 Los Angeles, California F;ip $ Los Angeles 44-1574
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1 Date 4/14/68

On April 11, 1968, DALE LEROY DYKEMA, 8066 Ring, 
Long Beach, California, telephone number 596-5212, was 
interviewed, at which time he furnished the following 
information:

He has a business address at 3325 Wilshire Boule­
vard, Los Angeles, California, telephone number 386-1420. 
He was the court-appointed Receiver for the apartment 
building at 1535 North Serrano, Los Angeles, California, 
during foreclosure proceedings on that property. He stated 
that his records revealed that he collected the rent on 
Apartment No. 6 at this address from ERIC GALT for November 
and December 1967, and, when he attempted to collect the 
rent on approximately January 18, i960, he learned that 
GALT was no longer a tenant. DYKEMA furnished a letter 
dated December 21, 1967 that he had written to GALT, in­
structing GALT to send rent payments directly to DYKEMA 
and to direct any questions or problems to him. GALT returned 
this letter to DYKEMA. He also furnished a brief letter that 
he had received from GALT dated January 21, 1968 and post­
marked in Los Angeles on January 22, 1968, indicating that 
GALT had moved.

DYKEMA recalled GALT, stating that he had seen him 
at his apartment on several occasions when he would collect 
the rent, and furnished the following physical description:

Sex Male
Race White
Age 35 to 40
Height 5’10"- 6'‘
Weight 170 - 175
Build Slight to medium
Hair Brown?
Characteristics thin face; prominent ears;

DYKEMA recalled that GALT
spoke with a Southern accent.

' On 4/11/68 a( Los Angeles, California Filp ^Los Angeles 44-1574

SAs G. J. MOOREHEAD & '
by SAMUEL W. NORTH, JR./GJM/vjh Date dictated 4/14/68
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ERAL BUREAU OF INVESTIGATI^

Date A^-n Ik, 1968

Mrs. :'A?(:ATITA (’RA”K) PC-RS, 6bPl Western Avenue, Buena Park, 
California (teloohono Tlll-'-y??"?-1!^), was interviewed at her residence 
on April is, 1968, at whi- h tine she furnir-hed t he following: informa­
tion:

She was, together with her husband, HAfK PO’SS, the manager of 
the apartment buildinr; at 1J?3? ITorth Serrano, lips Angeles (Hollywood), 
California, from July 1967, to pecanier Ip, 1967* furinf the time sho 
managed the anartnent building, she and her fa-iily resided in apart­
ment 1?-A, on tho first floor of the building* ' . ’

Sho recalled that dur inf a day of bad meat her in November 1967 $ 
Hr. BRIC GALT came to the building and said that he --’as socking an 
apartment to rent. He said that he had seen a vacancy sign out in 
front of tho building, and was seeking an apartment that he could 
rent immediately. She said that a bachelor apartment (anaftwont .
number 6) on the first floor of the building was available. She 
showed, it to him and he said he would take it.

Mr. GALT explained the ho was normally employed as a salesman; 
and that he had loft applications for positions as a salesman with 
several firms. He asked if it would be permissible, for him to use 
her telephone until he could get one installed. She said t hat it • 
would. He did not receive any telephone calls over her phone;- nor 
did he ever use it following that first encounter, to the best of 
her recollection.

Mrs. PO’'HRS said that as his apartment only had one chair in it; 
she made arrangements to get another chair for him. The day she took 
the extra chair to his room she saw he had. a telephone installed, in 
the apartment.’ ’

Krs. PO'HRS said that Mr. GALT paid her in cash, one hundred 
dollars basic monthly rent, plcs twenty-fivo dollars fee for cleaning 
the apartment, plus a two dollar and fifty cent key deposit. Mr. GALT 
was instructed, by Hrs. p.T'HRS, that ho could use tho apartment 
building’s utilities for tho first three days; hut that during that 
time he should go to the utility companies and make personal arrangements

On _ 11/19/63at HuenjLBa^^^ # kk - I^Il 
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to havs the -kijitioc Cor has apartment installed in his own name. 
Soars time a^tor ths throe day yraco period had lausod, hrs. POmRS 
leanneo that hr. CAh had not-rone to the utility companies and had 
not made the ar ranrmoots Cor installation of utilities in his o,rn 
name* hrs. I’M HRS said when sho learned this she contacted hr.
RAM MMA'A, the court-appointed receiver •ran a piny the • financial 
affairs of the apartment building:, and obtained permission for Hr. 
GALT to continue uso of the buildinr’s utilities upon payment of an 
additional ton dollar payment. It ”as her under standing that '.'r. 
CAM would be expected to -rake such an additional, payment above his 
basic RlM.CO basic rent on a monthly basis.

Mrs. POLSS said sho neve"? sa--» GALT yave ay/ visitors, nor did 
he have anyone living vita him in Apartment •%, to the best of her 
knowledge. She did not know. him to have any employment; and ho did 
not mention to he?? the names of any of the firms he allo oodly-had 
placed applications -ith for jobs. He was a very quiet tonant,, and 
did not mix with the other occupants of the buildiry. Sho did not 
recall hr. GALT ever usiny the swimming pool at the apartment.

He drove a small Mite car, make or model not recalled by hrs. 
PO’SHS. lie parked it in the basement and usually walked to the 
nearby shopniny areas, hrs. POMRS said sho had the distinct im- 
prescion that his car did not have California license taps; as she 
recalls seo inn it on several occasions when there T-*as some dis cession 
as to whether it ’"as parked in the space in the basement par ape alloto 
to apartment number six. •

hrs.. ?<'LfR said she recalled puttin'" Hr, CALT’s name m on 
the apartment directory posted near the front entrance to ? the building. 
He die not object; but she said it was possible that he never noticed 
it nested, there.

Lrs. P0I31S furnished the 'yoen ”ftub-Tito!! Receipt Look ('".a.k 
.e Apr Any •‘’A eld Photo Mount Co., Holyoke, Massachusetts) , which

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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containoc- stv.br of rent receipts for’ 1^35 Serrano, Los An poles, coverin'; 
the pox’!ot?'Of I-'ay 1, 1967, through Hovomb.er <9, 1967* Pha pointed cot 
that the receipt stub for iovenbo? 19, 196?, made out in .favor of Ar.
33IC GALT, ’’as prepared by her. This particular receipt stub contained 
the following; information:

’’Date 11-19-67 ’
From Aric Galt 
010.00 additional rent ' .
11^28-67
For #6 ‘ ■
$100 rent. 

■ A197.^0 .
Pp.00 cleaning.- fee 
2.70 key cep.” - •

Mrs, PO’SS described hr. GAFT as follows:

Kame MATO GALT
Race Fhite
Sex Male

'Age In his 30’s .
' Height 99" to3’ll"

Bui1d A v e r ape
Byes Lirht blue
Hair Light brown, ’-ith some prey
Complexion •Fair
Peculiarities Always well dressed, clean shaven, 

good looking;, ouiet. ■

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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- ' Date Anril 1.9, 1968

LILLIAN BOSHING, Apartment <% 1^3^ North Serrano, 
Los Angeles (Hollywood), California, was interviewed at her. 
residence, April 11, 1968, at which time she furnished the 
following information: ■

Her home telephone number is 213-11-62-8393» She said that 
she had resided at this location, in an apartment on the first 
floor, for about one year, She saidJhe name' of BRIC GALT was ' 
completely unfamiliar to her. She knew of no one by that name 
as having.been a resident of Apartment £6, 1935 North Serrano, 
which apartment is across the hall and slightly to the left of 
her own apartment* ' '

- She said that about six months previously she had observed 
a dark-haired adult male white man residing: in Apartment y60 
She estimated that it had been at least six months since she had 
seen him. She s aid that once since t hat time she saw a white 
woman wearing a white uniform, which appeared to be a nurse’s 
uniform, come from that apartment. That woman had a small boy 
with her. It was B0H3NING’s impression that this youngster 
was in need of medical attention,. She did not know the names 
of any of these individualse;

She said she had never seen the above-mentioned white male 
at the swimming pool*

LILLIAN BOHLHING stated that she herself was not employed 
at the present time. She. stated that she shares this apartment 
with her fiance, R0B3RT TAYLOR (who was not present during this 
interview),

■ h/11/68 Los Angeles, California r. Lib. - 1575On____2___L______ at_____________ __ __:_______________ File A___ L_:_____
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®DERAL BUREAU OF 1NVESTIGA
o

4/15/68Date1 '

the following information:

advised that during December, 1967, the 
man who lived in Apartment 6, 1535 Serran^Street, Hollywood, 
California, dated a woman upstairs who believes had a
last name of GOLD. furnished th^foHowing description
of the resident of Apartment 6, whom she did not know by name:

Race 
Sex 
Height 
Age 
Hair

White
Male '
Approximately 5'10”
Approximately 30 years
Dark, black

advised that 
description and she could not 
the man wore. He was usually

she could furnish no further 
recall what type of clothing 
neatly dressed. '

On 4/13/68 at Hollywood,_ C?i -i fornia File $ Los Angeles 44-1574
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ERAL BUREAU OF INVESTIGATE^

1 • Date W^___

Mrs. BARBARA DILLON, Apartment 4, 1535 Serrano
Avenue, Los Angeles, California was interviewed at her 
residence and advised that she did not know the person who 
resided in Apartment 6 from November, 1967, through January, 
1968. She stated that to her knowledge she has never seen 
him and she could not identify composite drawings of x 
ERIC GALT. . ■ .

On 4/13/63 atLos Anzelcs. California____Fiie # Los Angeles 44-15/4

SA JOHN C. O’NEILL and ’ '
by „SA J1TOH1I^S^^ WSB/nmb Datc dictaled 4216/63
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On

I

•ERAL BUREAU OF INVESTIGATIC^

Date V15/68

.Mr. JOHN S. SORIN, Apartment 5, 1535 North Serrano, 
Los Angeles, California, was interviewed and furnished the ■ 
following information:

Mr.
October, 1965. 
is a furnished

SORIN has resided at the above apartment since 
He stated because apartment 6 at this address 
single apartment there have- been frequent changes

in the tenants. Mr. SORIN stated that he and his wife acted as 
managers at this, apartment building for a brief period prior to 
July, 1967. He stated he did not rent apartment 6 to ERIC GALT 
and that he does not recall ever having seen ERIC GALT or the ten­
ant who resided in Apartment 6, during late 1967 or early 1968.

Los Anaeles

by M. 'QBOlK^^^^__________ L—Date dictated LW68
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1 . Date JL/15/68

Mrs. MIRELLA M. SORIN, Apartment 5, 1535 North 
Serrano Avenue, Los Angeles, California, was interviewed and 
furnished the following information:

Mrs. SORIN stated that she has lived at this -. 
apartment since October, 1965- She stated apartment 6 at 
this address is a furnished single apartment and the tenants 
change frequently. He stated that she and her husband, JOHN 
S. SORIN acted as managers at this building for a brief period 
prior to July, 196?. -Mrs. SORIN stated that she did not know 
ERIC GALT and did not know the tenant who resided at apartment 
6 during late 1967 or early 19^8, and never recalled having 
seen the tenant at apartment 6 during that period.

On^1/12/68 at. ~Los Angeles , California pqc 3 Los Angeles M-l^!-
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♦ RAL BUREAU OF INVESTIGATIO^

1 • Date4/2-5/65

. ROBERT S. SORIN, Apartment ^.1535 North Serrano
Avenue, Los Angeles, California, was interviewed and furnished 
the following-information: . _ '

ROBERT SORIN stated he resides in this apartment 
with his parents Mr. and Mrs. JOHN S. SORIN. He stated he 
attends Los Angeles City'College and has no association with 
any tenants in this apartment building. .

■ He stated during late 19^7 or early 19^8 a white 
1966 Mustang bearing Alabama license plates was parked in the 
parking stall at this apartment next to his automobile. He 
stated he never saw the owner of.this car. ■ .

He stated he does not know ERIC GALT and never ob­
served the individual who resided in Apartment 6 in this 
building during lat-e 19^7 or early i960. ■

0n 4/12/68 at Los Angeles, California. Fjle.,Los Angeles .44-1574

by L W[, JiclaW WAS
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FWERAL BUREAU OF INVESTIGATIO’

1 Vb/68

' JENNIEAmORGAN, Apartment 6,- 1535 Serrano, Log' 
Angeles, Califjar.nia.^as in'TervieweTTOW^TOC^^ --  
Pier knowledge of ERIC GALT. She provided the following 
information: • , ■

She stated .she is ■therwiT(r"7)F)GEI^ .
■ Warrant Officer., United States Army, presentTy~TrF^ "*
She stated she and her four year old son, GERRY, moved into 
Apartment 6 at this address on February 12, i960. She stated 
the apartment was not clean in that various Los Angeles news­
papers were lying around on the floor. A telephone was in 
the apartment but was'not in service. ' No letters or other 
material were left lying around indicating the identity of' . 
the former tenant. Only one letter was received by her at 
this address which was not addressed to her. This letter, 
apparently addressed to a former tenant, was returned to the 
Post Office Department. She stated she did not know if'this 
letter was from out of state nor can she recall to whom it 
was addressed or the name and address of the sender. She denied 
knowing ERIC GALT or ever hearing of him. She stated that she 
and her husband did own a .1965 Pontiac Le Mans, which was 
recently repossessed by the Security First National Bank. . 
She stated she is employed as an Inhalation Therapist at 
the Physical Therapy Department of Westside Hospital, 910 
Fairfax, Los Angeles, California. She denied being known as 
GINGER, claiming that only one person has ever called her 
by this nickname, that was the wife of a serviceman in Germany, 
She denied knowing anyone by the name of ANITA or SUE. •

On 4/12/68 ntEos Angeles, California F-]c „ ^os Angeles 44-1574 
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l(^ERAL BUREAU OF INVESTIGATI

Date. AP-U l5> 1968

THOMAS R. DAVISON* Apartment 7, 1535 Serrano Avenue, 
Los Angeles, was interviewed at his home at which time he 
furnished the following information:

DAVISON advised he has resided at this address since' 
April 1, 1967, He advised that he was familiar with the 
name ERIC.GALT only from the name having appeared on the 
mailbox in the apartment house. When asked if ho was ' 
acquainted with the former tenant who resided in apartment 
6, 1535 Serrano Avenue, Los Angeles, during December, 1967, 
and January, 1968, DAVISON replied that he had only seen" this 
individual who was a white male in the hallway of the apartment 
house. He never had any conversation with the individual and 
never saw him under circumstances under which he could make 
an identification. He stated the only time he saw the individual 
who resided in apartment 6 was as he passed his door in the 
hallway. The light bulb in the hallway is continuously burned 
out and the only light available to see anyone in the hallway 
is from his room, DAVISON related he did not know if the 
individual had a vehicle or if he was employed while a tenant ' 
in the apartment building, DAVISON commented the individual, ‘ 
to the best of his knowledge, did not have any girlfriends and 
never had any noisy parties in his apartment.

DAVISON stated he had ascertained from the landlord that 
when GALT skipped from the apartment, he had taken a key 
belonging to the building. The landlord told DAVISON that 
GALT had returned the key by mail. Shortly after GALT skipped 
from the apartment house, a male and female who resided on the 
second floor of the apartment house skipped, DAVISON did not 
know■the names of these individuals,

4/11/68 , Los Angeles, California „ 44-1574 .On —2----- ----------------at ----- -------------- --- --- _________________ File i
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^DERAL BUREAU OF INVESTIGAT^

1 ' Date .__________ ^17/68____

ELLIE NILSEN, Apartment 12, 1535 Serrano Avenue, '
Los Angeles, California was interviewed at her residence 
and advised that she did not know the person who resided 
in Apartment 6 from November, 1967 through January, 1968. 
She stated that to her knowledge she has never seen him 
and she could not identify composite drawings of ERIC GALT.

On 4/13/68 nt. Los Angeles, California r,]p # Los Angeles 44-15/4
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 4/17/68

VALERIE FLINT, Apartment 15, 1535 North Serrano 
Avenue, Los Angeles, California, advised she moved into this 
apartment in February, 1968.' When she moved in, she recalls 
that Apartment 6 vias vacant. She does not know an ERIC GALT 
nor has she ever heard the name mentioned.

4/12/68 Los Angeles, California „ nos Angeles 44-1^74
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date ___ :___ W/6B___ _____

I. R. REINER, Apartment 18, 1535 North Serrano 
Avenue, Los Angeles, California, advised he has lived at this 
address since February, 1965* He does, not know any of the 
tenants in his apartment building and he does not know of 
an ERIC GALT ever having lived in Apartment 6, 1535 North 
Serrano, Los Angeles, California.

On Jl/12/68____at LosJkigelesrJhli£c®iia___ File ffos .Angeles 14-1574
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- . ^DERAL BUREAU OF INVESTIGATION . ;

3 ' Date _____W®_________

DEBM^GOLD, j252_J121^i&-£«^

advised she is originally from Chicago, Xliixixiis, and that . \
she first arrived in Los Angeles, California, to live^^^^^ ;
November 29, 1967- At this time, she-and her girlfriaw;—————-— ' 
DAVIDA GREGORY flew from Chicago to Los Angeles and lived
at 1535 North Serrano, Apartment 15. She advised that they ■ :
lived in this apartment approximately one month, the month ,
of December, and then she moved to her present address,. ,
250 South Catalina, Apartment 206. She advised DAVIDA . " ,
GREGORY is no longer living with her and she does not have ■ 1
DAVIDA'S address, but knows she is now living in Buena Park 
and is employed as a typist in Alhambra. She stated DAVIDA 
has telephone number 827-4^27. .

Miss GOLD advised she was not acquainted with any 
of the tenants who. were living at 1535 North Serrano, 
inasmuch as she was only there for a very short time. ;-She 
stated she doubted if DAVIDA would know any of the tenants 
there also, inasmuch as they both lived at the same address 
for the same period of time.

' Miss GOLD was asked if she knew an'individual by 
the name of ERIC S. GALT and she advised this person was 
unknown to her, and she knew no one by the name of ERIC. 
The composite descriptions of ERIC GALT furnished by the 
Memphis and Birmingham Offices were viewed by Miss GOLD and 
she stated these individuals were unknown to her and she 
could not effect an identification. .

Miss GOLD advised she is employed with the General 
Electric Company, 700 East Temple Street, as a secretary ' 
and has held this position since arriving in Los Angeles 
from Chicago. At the present time, she is living alone 
inasmuch as she and DAVIDA, decided to go their separate ways 
because they found that they did not get along too well 
together. Miss GOLD advised she has telephone number 
384“6997 and that she could furnish no other information. 
She also has a 1968 pink convertible Mustang bearing Cali­
fornia license NOA 223•

On 4/14/68 at Los Angeles, California pjiP # Los Angeles ^1^-1574 
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date __hZ15Z68________ ;_____

DAVIIpGRWRY, 102h5 Miranda Avenue, Buena Park,-California aTOsed 
that.she and DEBRA GOLD had arrived' in the Los Ange les 7~0alifornia area 
in November 1967, and that they had both lived at 1535 North Serrano Avenue 
Los Angeles, California. She stated that they lived at the Serrano address 
from approximately December 1967 to January 1968, Apt. #15.

DAVIDA GREGORY stated that the only person she knew vh o dated DEBRA 
GOLD during this time was DEREK WEBSTER, an engineer, formerly employed 
by the N.A. NISHKIAN COMPANY, 3750 Long Beach Blvd,. Long Beach, California. 
DEREK WEBSTER resides in Huntington Beach, California, and has telephone 
#53^2789. ' .

JOHN L. SCMUTZ, who resides at the same address as DAVIDA GREGORY, i
telephone # 827-hh27, business phone # h.26-1627, and DAVIDA GREGORY ,
viewed drawings of ERIC GALT but stated that they had never seen this 
individual, and DAVIDA GREGORY was sure that he had never dated DEBRA ' 
GOLD.

DAVIDA GREGORY stated that DEBRA GOLD was now residing at Apt. # 206, 
250 South Catalina, Los Angeles, California, telephone # 38U-b997, that 
she was formerly employed as a secretary by the General Electric Supply '
Company, 700 East Temple Street, Los Angeles, California, but recently ■
secured a new position through the Team Agency, 6290 Sunset Boulevard, 
Los Angeles, California, telephone # 1162-1166.

6 .
Qn 1/13/68 at Buena Park, California File # ^OS ^e^es hh-157h
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1
Date _____4/17/68  ________

Assistant Post Master W. C. BAKER, Los Feliz 
Branch, United States Post Office, 4633 Hollywood Boulevard, 
telephone 663-0133, advised that he had a change of address . 
card for one ERIC S. GALT dated on the front of the card as 
January 22, 1968. The card showed a change of address from 
1535 Serrano Avenue, Los Angeles, to the St. Francis Hotel,. 
5533 Hollywood Boulevard, Los Angeles. Mr. BAKER pointed 
out that the entire card was. filled out by GALT with the ' 
exception of lines three and five, which are in ballpoint pen 
and were filled in by the mail carrier. Mr. BAKER pointed 
out that he and the mail carrier had touched the card.
Mr. BAKER furnished the card for examination and requested 
that the card be returned whenro longer needed.

7 0

On 4/15/68 at Los Angeles, California pup # Los Angeles' 44-1574

by SA THOMAS Bo LANDESS/jae 'Date dictated 4/15/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents .are not to be distributed outside your agency.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



LA 44-1574

INVESTIGATION CONCERNING 
GINGER DAY AND ANITA KATZWINKEL, 
WHOSE NAMES APPEARED ON PIECE
OF CARDBOARD RECOVERED FROM 

TRUNK OF ABANDONED 1966 WHITE
MUSTANG IN ATLANTA, GEORGIA

The Atlanta Office of the FBI advised on April 11^ 
1968, that examination of the 1966 white Mustang bearing 1968 
Alabama license 1-38993 on April 5, 1968, was conducted and a 
piece of cardboard was located in the left rear well of the 
trunk. On this piece of cardboard was written, "’GINER DAY’ 
ANITA KATZWINKEL, 1535 Serrano, Apartment 6."

Also found were scraps of newspaper from a classified 
ad section. Appearing on these scraps of paper were addresses 
of rooms for rent.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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FEDERAL bureau of investigation^

Date April 1^ 1968

Mrs. JANES (3TICL) K1NG0S, Apartment 10^ 1831 North;
■ Gramercy Place, Los Angeles (Hollywood), telephone 213"k66-0872, 
was interviewed at her residence on.April 11, 1968, at which 
time she furnished the following.information:

She stated that she, her husband, and her son, had resided 
in Apartment 10^,at the above address, for almost two years. 1 
She said that it would be two full years during the fall of 
1968. They formerly lived in Bemidji and Leech Lake, Minnesota®

During the summer of 1967, she and her husband, acted as 
managers of the apartment building at 1831 North Gramercy Place. 
She said the names of "GINGER1', ANITA KATZWINKEL, ERIC GALT, . 
and JEROME (or JAY) WALLIS VERNON were entirely unfamiliar to 
her® ' •

She stated that there is a new manager of the apartment 
building; who has only been a resident for about one week. Her 
regular night off is Thursday night. Her name is SYLVIA BLANK.

Photographs of JEROME VALLIS VERNON were exhibited to 
Mrs. KINGOS, and she was unable to make an identification®

Ji/11/68 Los Angeles, California „ 1th - 1^7k"On _____L'_____ at_______ u_______ .____________ File ____ l_j_______ :___
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FED^AL BUREAU OF INVESTIGATION

’ Dttic . April 11, 1968 .

Mr. JIM KINGOS, Apartment 101, 1831 Morth Gramercy Place, 
Los Angeles (Hollywood), California, telephone 213-166-0872, 
was interviewed at his residence on April 11, 1968, at which 
time he furnished the following information:

Mr. KINGOS; advised he is employed at the Bricker 
Lincoln Mercury automobile agency, 1817 Sunset Boulevard, 
Los Angeles, California (telephone 213-1'67-6621, or 213-167-6377). 
He has been residing with his father and mother, JAMBS and ETHEL 
KINGOS at the a'bove apartment for almost two years. His parents 
were occupied for a few months during the summer of 1967 as 
managers of the apartment building at 1831 North Gramercy Place, 
Los Angeles. He said he previously resided at Bemidji and 
Leech Lake, Minnesota. -

' He said that he did not recognize the names of "GIHG1R," 
ANITA KATZWINKEL, ERIC GALT, or JEROME WALLIS VERNON (or JAY 
VERNON), as anyone that he had ever heard of, much less as 
residents of I83I North Gramercy Place,'Los Angelos.

Photographs of JEROME WALLIS VERNON were exhibited to him, 
and he was unable to make an identification.

On _ VW^8 at Los Angeles, California FUc # - 1171
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION .

1 Date 4/15/68

Miss SYLVIA BLANK,. Manager, Gramercy Park Apartments, 
1831 Gramercy.. Place, was contacted at her place of employment 
during the early morning hours of April 12, 1968, and after • 
being advised of the identity of the contacting agents, she' 
was interviewed regarding her knowledge of ANITA KATZWINKEL and 
the occupants of Apartment 303•■ . ■ '

because she lefr in a rush and did not tell

' BLANK stated she recalled that on 
over as manager of the apartments, Aoril 1,

BLANK stated that she has never heard of ANITA 
KATZWINKEL and that the occupants of Apartment 303 were a 
couple by the name of FLIKEID. She then explained that she 
took over as manager of the Gramercy • Park Apartments on April 
1, 1968, from the previous manager RUTH SMITH. Apparently ; 
SMITH had some sort of difficulty with the apartment owners 

BLANK anything about 

(^ ft ft I r~ ---- 
th^cTay’^he took 

_ _ . _ . 1968, she had not
ieen in her apartment for more than five minutes when Mr. TOM 

-^FLIKEID came in and paid her $140.00 for the rent of AparfmenT" 
■ "^oTfo^the month of April, 1968. At the same time, he told 

her that he and his wife would be leaving on a three month 
vacation at the end of April and that he would_vacate their 
apartment at that time. r/'^^ Z / K£

■ t^^^^- $A^z /kc/o A
BLANK stated that for approximately the first week 

after she took over as manager, she did not stay at the apart­
. ments at night because she did not have her drapes up. One 

day during that week, possibly on the 4th or 5th of April, she 
arrived at the apartments and found a note from Mr. FLIKEID, 
along with-the key to their apartment. This note advised that 
they had moved out of their apartment. She did not see them 
go nor did she know the moving company that had moved their 

' furniture. She thinks they possibly might have had their 
furniture stored, rather than taking it along with them as 
they rented an unfurnished apartment and had a lot of furniture.

BLANK stated that there is one person in the apartments 
who might know what moving company moved the FLIKEIDs. That

On 4/12/68 at Hollywood, California 'Filo # Los Angeles 44-1'574
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person is a Cuban girl who lived in the. apartment next to them 
and who seems to know just about everyone in the apartment. Also 
the previous manager, RUTH SMITH, should have some information 
regarding them. SMITH can be contacted through the apartment's 
owner, Dr. GILL MARTIN, who is a dentist and who resides in 
Orange County, California,‘and who has a phone number of 714­
541-3386. • .

BLANK then stated she believed that it was the Friday 
following April 1, that she found the note from FLIKEID in 
her mailbox. They also left a lot of food in their refrigerator 
and a pair of woman's shoes and a. torn man’s bathrobe. BLANK 
stated she owed the FLIKEIDs the balance of the $14-0.00 rent 
money Mr. FLIKEID paid on April 1.

BLANK stated she could not furnish any descriptive 
data regarding the FLIKEIDs as she never saw Mrs. FLIKEID, and 
only saw Mr. FLIKEID for about five minutes on one occasion. 
She did advise she thought her first name was SUE.

BLANK then made available the note she had found in 
her mailbox that was signed Mr. FLIKEID; one Rental Application, 
dated May 17, 196? signed THOMAS FLIKEID; and one Standard 
Rent Agreement dated December 5, 1^7} for Apartment 303; signed 
by Gramercyg Park Apartments lessor agent, RUTH SMITH, and by 
lessee, THOMAS M. FLIKEID. The note was written on a 3 x 5 
piece of white note paper and bore the inscription, "Keys from 
303 Sorry we could not get to know you better Mr. Flikeid". •

. After furnishing the above information, BLANK stated
that something occurred to her on the night of April 11, 1968, 
that might have some bearing on the FLIKEIDs. She then stated 
that at about 9:3O p.m., April 11, 1968, there was a knock on 
the. door to her apartment. She opened the door and there was a 
white man standing there who she could only describe as being 
in the late thirties, having dark brown wavy hair, and whose *
eyes were red-rimmed as if he had been drinking. She could not^^L- 
recall smelling alcohol. This man asked BLANK if she knew — 
what, happened to the previous occupant of Apartment 102 who had. ^5-— 
moved upstairs. BLANK advised that she was afraid of the man' . 
and told him she did not know; however, SUB^LIKEID formerly C^^F- 
was the occupant of Apartment 102 and later moved to Apartment 
303«• BLANK stated that after she told the manshe did not know, 
she heard ham go to the present occupants of Apartment 102 and

MW -^chA^ M^X^^/^^1^
15 M^ ^ A $ fc ! ^

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



LA 44-1574

ask them the same question. Shortly, thereafter, she observed 
this man walking up and down in front of the apartment house. 
He did this for approximately three or four minutes and then 
left the area. She did not see this man enter an automobile.

Miss BLANK stated she could not furnish any further 
information regarding the FLIKEIDs, but stated that if she did 
recall anything she would immediately contact the Los Angeles 
FBI Office.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date . 4/14/68

During the early morning hours of April 12, 1968, 
Miss ANITA LOUISBnSTZilNKEL. was contacted at her residence, 
of Apartment 1727 North Garfield.Place, and after being 
advised of the iaenHTy^T^Ehecontactilg Agents, she was 
interviewed regarding her background, associates, and knowledge 
of ERIC STARVO GALT.................... / 7/^AX/^^^^j C^klF

KATZWINKEL stated she knew and had associated with 
a girl by the name of GINGER and another girl by the name of 1 
SUE. She identified GINGER as GINGER NANCE and SUE as SUE ' 
HARRIS, also known as Sue Flickeid. She denied knowing anyone < 
by the name of ERIC STARVO GALT. When asked to furnish the ' 
details surrounding her association with NANCE and HARRIS, 
she furnished the following infomatr“ iy- /

NANCE, HARRIS and sHegrew up together in Dixon, 
Illinois, and all three attended the same high school and ran 
around with the same "crowd". While still in high school,
HARRIS' parents sent her to Los Angeles, California, to live 
with her aunt, Mrs. (FNU) GOSS, because her parents felt 
HARRIS was running with a wild crowd and that she would be 
better off in California.

During May or June, 1967, KATZWINKEL and NANCE 
decided to go to California and meet with HARRIS. They left 
Dixon, Illinois, traveling in a bronze colored i960 or 1962 
Rambler which belonged to CHARLEY DAY, NANCE'S ex-husband. 
This car broke down on Highway'66 Just outside Oklahoma. City, 
Oklahoma, so they abandoned the car there. At this point 
they met two men who gave them a, ride to Sari Diego, California. 
These men were from San Diego but KATZWINKEL could not furnish 
any additional information regarding them other than they were 
white males. From San Diego they obtained a ride to Los 
Angeles, California, and arrived in Los Angeles the Tuesday 
before Mother's Day in 1967.

Thereupon they took up residence in the Palms Motel, 
located somewhere on Sunset Boulevard in Hollywood, California.

On 4/12-13/68 Hollywood, California Filp ;f Los Angeles 44-1574
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KATZWINKEL and NANCE rented a room at the Palms Motel for .
■ approximately two weeks and thereafter moved to the Serrano
Apartments, located at 1535 Serrano Avenue, Hollywood, ■
where they rented Apartment 6. Both the room at the Palms 
Motel and the apartment on Serrano Avenue were rented in
'KATZWINKEL’S name. They rented this apartment until about .
the middle of June 19^7; however, KATZWINKEL stated that
she spent only about one or two nights at JJaJ^ apartment c/ft\—^^ 
because in the meantime she had met THOrWr^WNTER. Shortly—— 
after meeting HUNTER she moved into his apartment located ' 
at her present address of 1727 North Garfield Place. NANCE 
continued to reside in the Serrano, Avenue apartment, until the 
middle of June. Thereafter, she returned to Dixon, Illinois, 
and KATZWINKEL has not seen her since then.

Regarding NANCE, KATZWINKEL stated that while in
Los Angeles she dated a Negro, whose name and further 
descriptive data was unknown to KATZWINKEL. KATZWINKEL ■ 
stated that upon returning to Dixon,,Illinois, NANCE was ' 
arrested by police authorities there on a, bad check charge 
and was supposed to have served six months in prison. NANCE . l 
has bemj, married sup^ruple of times (/and .goes by the name of — 
GINGKETDAY, GINGWNANCE or GINGW^i^ NANCE was the
last name of one of her husbahdKpQCENN^^ CUNNINGHAM
is the name of her'father, who was last known by KATZWINKEL^ 
to reside in Bellflower, California. . ///^^ ^,//4 ^ A

According to KATZWINKEL, when NANCE left the 
apartment at 1535 Serrano, she left a number of her clothes 
and personal items in her apartment. She locked the door of 
the apartment and KATZWINKEL had to ask a friend of hers to . 
help her open the door. Some boy friends of NANCE’S in Dixon, , 
Illinois, who might know’ her whereabouts at the present time . 
are JIM LEIGH (phonetic), CHARLEY GULF, and TOM SHERIDAN. '

Regarding SUE HARRIS, also known as Sue Flickeid, 
KATZWINKEL stated that when she and NANCE arrived in 
California in May or June, 1967, they found HARRIS living 
in a common-law relationship with TOM FLICKEID at the Palms -
Motel. When asked whether or not HARRIS was operating as a 
prostitute, KATZWINKEL stated that she was. KATZWINKEL denied
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working as a prostitute but did admit on occasions she would 
answer HARRIS' phone and set up dates for HARRIS. When asked 
whether or not.TOM FLICKEID was gainfully employed, KATZWINKEL 
stated that she did not know his employment but that he was 
not a pimp for HARRIS. - When asked if she had ever lived with 
HARRIS.or FLICKEID at their apartment at 1831 North Gramercy 
Place, KATZWINKEL stated she had not. When advised that the 
phone number at their apartment was listed in her name, 
KATZWINKEL stated that SUE HARRIS had obtained her permission 
to put the phone in' her name because HARRIS owed the phone 
company a large amount of money on a previous phone under her 
own name. When asked whether GINGER NANCE had acted as a 
prostitute while in California, KATZWINKEL stated that she had 
not because "she was too fat and ugly".

When asked if she knew the present whereabouts of 
SUE HARRIS and TOM FLICKEID, KATZWINKEL stated that they were 
presently on a, three-month vacation touring the Southern states. 
She advised that just prior to leaving they had purchased a 
1967 Ford Thunderbird for this vacation from Cort Fox Ford 
in Hollywood. When asked if she knew where they obtained the 
money for this automobile, KATZWINKEL stated she believed 
HARRIS had paid $500.00 of her own money as down payment for 
this car. She stated she last saw HARRIS and FLICKEID on the 
night of February 14, 1968.

When asked if she knew where HARRIS and FLICKEID 
were at;the present time, KATZWINKEL stated that they wanted 
to be in Dixon, Illinois, by April 12, 1968, to visit HARRIS' 
mother there. KATZWINKEL described TOM FLICKEID as a white 
male American, 6', about 170 pounds, light brown hair, blue 
eyes, very Norwegian looking, well built, a very neat dresser, 
left-handed, and somewhat of a braggart. She also stated that 
he smoked, which she remembered to be Camel cigarettes, and 
drank Scotch and water. -

After- furnishing the above information, KATZWINKEL 
was asked again if she had ever known anyone by the name of 
ERIC GALT or anyone using the last name of GALT. She stated 
that she had not. She was asked if she knew anyone who owned
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a white Ford Mustang. She stated she did not. She was then 
asked if she could ever, recall having furnished her name and 
address on Serrano Avenue to anyone. She stated that she could 
not recall ever having done so. She was then advised that her 
name and her address of her apartment on Serrano Avenue had ■ 
been located on the paper found in a white Mustang which had 
recently been recovered by the FBI in Atlanta, Georgia. She 
was then asked if she could give any reason or explanation 
as to why her name and address would■have been on the paper 
located in this automobile. KATZWINKEL stated that she, had 
no idea. When asked what the word "Oklahombe" meant to her, 
KATZWINKEL stated that she had no idea, other than it sounded 
like a misspelling of the word Oklahoma.

At this point in the interview/ the results set 
forth above were discussed once again with KATZWINKEL, and 
she was asked whether or not she could furnish any further 
information regarding any point covered above. She stated 
that she could not' at this time remember or recall any further 
details surrounding her trip to California and her association 
with NANCE, HARRIS or TOM FLICKEiD, nor the reason her name 
and address would have been on a piece of paper found in an 
automobile recovered in Atlanta, Georgia.

After relating- the above information, KATZWINKEL 
made available to the interviewing Agents three colored 
snapshots. One was a snapshot of herself standing in front 
of the -apartment house located at 172? North Garfield Place; 
the second was a snapshot of SUE HARRIS in a bathing suit on 
a beach, and the third was a -picture of TOM FLICKEID seated 
in a chair facing the camera with SUE HARRIS on his lap.

' The following descriptive data was obtained from 
KATZWINKEL:

Name 
Race 
Sex 
Nationality 
Date of Birth 
Place of Birth

ANITA LOUISE KATZWINKEL
Caucasian
Female
American_____  '

Mendota, liiinois
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Height 
Weight 
Hair 
Eyes 
Parents 

x

Prior Arrest 
Employment

4'11"
150-160
Light brown
Brown ■
HARRY B. and LOIS KATZWINKEL
1103 Illinois Avenue,
Dixon, Illinois
Claims none
Rexall . Drug Store, 
554? Santa Monica Boulevard

During the late afternoon hours of April 13, 1968, 
KATZWINKEL was contacted at her place of employment and was 
agreeable to being reinterviewed. She was interviewed in a 
Federal Bureau of Investigation automobile located in the 
5300 block of Santa Monica, Boulevard.

During the course of this interview’ she was asked 
to reiterate the details of her trip to California and her 
association with GINGER NANCE and SUE HARRIS. She was asked 
specifically how she and NANCE had obtained a ride from 
San Diego to Los Angeles. She stated that when they arrived 
in San Diego, NANCE telephonically contacted her father, 
Mr. (FNU) CUNNINGHAM, who picked them up in San Diego and took 
them to his trailer in Bellflower, California. They spent the 
first night at his trailer in Bellflower. The next morning 
he drove them to the Palms Motel on Sunset Boulevard, in 
Hollywood, California. There they met up with SUE HARRIS 
who, at that time, had an apartment at the motel with TOM 
FLIQfEED. KATZWINKEL and NANCE rented room'No. 7 at the Palms 
Motel and KATZWINKEL rented it in her name and paid for the 
room.

When asked where she obtained the money for the room, 
KATZWINKEL stated that while coming to California she called a 
friend of her brother's by the name of HOWARD CARLSON, and he 
sent her $30-00. She called CARLSON from some place in Texas. 
CARLSON resides in Mendota, Illinois, and he agreed to send her 
$30-00 by Western Union telegram. This money was sent to her 
at the Western Union Office in San Diego, California.

T
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When asked why she chose the Palms Motel, KATZWINKEL 
stated that she had corresponded with SUE HARRIS prior to 
leaving Dixon and HARRIS had made reservations for her at the 
Palms Motel. • '

" KATZWINKEL•advised that they had stayed at the Palms 
Motel for two weeks. When asked how much rent they paid for 
their room and where they obtained the money for it, KATZWINKEL 
stated that the room ran them about $20.00 a week and that she 
had filled "dates" at the motel on two or three occasions to 
obtain money. .

■ When asked where she contacted these "dates", 
KATZWINKEL stated that she worked for SUE HARRIS and that 
HARRIS had the contacts. She was paid $10 to $15-00 per 
"trick" and this money was paid to KATZWINKEL and not to 
HARRIS. KATZWINKEL stated that HARRIS was running a call 
girl service by herself and that HARRIS would send those 
"dates" to her that she did not have time to fill herself.

During this time TOM FL1CKEID, who was living with 
HARRIS, was employed by the Hollywood Carpets as an installer. 
KATZWINKEL stated she did not fill any "dates" with any persons 
from FLICKED’s place of employment, and would recall doing so 
because she knew the people FLICKED worked with. KATZWINKEL 
stated HARRIS took her to the Vegas Club located on Hollywood 
Boulevard and she met some of her contacts there. HARRIS, 
NANCE and KATZWINKEL went to the Vegas Club regularly, 
according to KATZWINKEL. When asked if she recalled a Negro 
guitar player there, KATZWINKEL stated that there was a Negro 
guitar player at the Vegas Club whose first name was TONY.

> KATZWINKEL stated that after staying at the Palms 
Motel for about two weeks, she and NANCE moved to the Serrano 
Apartments and rented Apartment 6, in her name. She asked if 
she ever received any utility bills at the apartment, KATZWINKEL 
stated that her utilities were- included in the rent for the 
apartment.
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■ When asked whether or not she ever filled a "date" 
while living in the Serrano Apartments, KATZWINKEL at first 
stated she did hot because although the apartment was rented 
in her name for about three weeks, she herself lived there 
one or two nights. After asking her to think over this 
question for awhile, KATZWINKEL stated that she did fill 
one "date" at the Serrano Apartments. Her customer was a 
man whose name she thought to be TOM REGGIE, who ran a 
laundry located on Sunset Boulevard. This "date" had been 
given to her by SUE HARRIS and was a regular customer of 
HARRIS'. REGGIE did laundry for HARRIS and was repaid by 
her favors rather than with money. KATZWINKEL described ( 
REGGIE as a white male, about 35 to 40 years of age, 5’10”, 
about 250 pounds, black curly hair, possibly having a 
hairline mustache, and driving a white panel truck. 
KATZWINKEL stated that she met REGGIE at HARRIS' apartment 
and that he drove her and GINGER to the Serrano Apartments 
where she turned the "trick". Afterwards REGGIE took both 
she and NANCE to lunch in his white truck. '

KATZWINKEL was then asked if she would be willing 
to furnish samples of her handwriting and she advised that 
she would be agreeable to do so. She was then given a white,- 
lined tablet and asked to write various words in sequence on 
the tablet. These 'words included her name, ANITA KATZWINKEL, 
GINGER and DAY* the address 1535 Serrano, Oklahombe, and 
Apt. 6. After writing these words, she was then shown the 
colored photograoh of a Kleenex box top on which appeared 
the writing'"GINGER DAY & ANITA KATZWINKEL, etc." After 
looking at this photograph, KATZWINKEL stated that the writing 
depicted in the photograph appeared to be her writing but she 
could not recall ever having given her name and address to 
anyone. She stated that the word "DAY" appearing immediately 
above and after the word "GINGER" in the photograph was the " 
last name of GINGER DAY, who is identical to GINGER NANCE. 
She stated she knew nothing whatsoever of the words ".Oklahombe" 
and "Broult" which also appeared in the photograph. When asked 
whether or not Oklahombe was the name of a Negro guitar player 
at the Vegas Club, KATZWINKEL stated that she did not think so. 
When asked whether or not she could give any explanation as 
to why her name and address were found, in an automobile believed 
to have belonged to ERIC GALT, KATZWINKEL stated that she had no 
idea whatsoever.'
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KATZWINKEL was then asked if she normally gave her 
name and address to her customers. She stated that she did 
not. She then advised that it was possible that she had 
given her name and address to a Negro male by the name of . 
TOM WASHINGTON, whom she met at a bowling alley on two 
occasions. This bowling alley is located on Hollywood 
Boulevard. Both she. and NANCE used to hang out at this 
bowling alley and this Negro man bowled, in a league on 
either a Tuesday or a Thursday evening. He also drove a 
white Mustang convertible. KATZWINKEL further described 
this man as about 30 years of age, light complected, '
but she did not know where he was employed. She also advised 
that she never dated this man but did think it possible that 
she might have given her name and address to him.

. KATZWINKEL was then shown an artist’s conception 
of ERIC GALT and photographs of J. VERNON. She stated that 
she has never seen either of these two individuals. She 
was then shown the colored photograph of a. green colored 
bedspread and stated that this did not mean anything to her.

When asked if she could furnish any further information
regarding the above matter, KATZWINKEL stated that she could
not- however, if she did recall anything as a result of these, 
interviews, she would immediately contact the FBI Office.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 4/15/68

1

On April 13s 1968, DAVE HELLER, Owner, Paul Vegas 
Club, 5510 Hollywood Boulevard, Los Angeles, California, advised 
that ANTHONY HARRISON and BOB TAYLOR were the only Negro 
musicians at his club during 1967 and 1968 to date. He advised 
that he does not know the whereabouts of BOB TAYLOR but he 
stated that ANTHONY HARRISON is working for the Friar Tuck’s Inn, 
Manhattan Beach, California, and he has unlisted phone number 
RE 4-4216. HELLER advised that the term or word "olkahombe" 
is unfamiliar to him. HELLER was shown the artist conceptions 
received from Memphis and Birmingham and HELLER advised that 
the person depicted in the artist conception received from 
Birmingham was somewhat familiar. HELLER was shown photographs 
-of JEROME VERNON and he stated that VERNON had been in his club. 
HELLER advised that the name GALT was unfamiliar to him. HELLER 
was unable to furnish any information pertaining to ERIC GALT.

On 4/13/68 at Los Angeles, California Fj]P ^os Angeles 44-1574 

SA’s FREDRICK E. BECKER and
, THEODORE M. GARDNER/FEB/pih 4/15/68
by'-----------------------------------------2------- :---------------------------------- .Date dictated-------i______________
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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WDERAL BUREAU OF INVESTIGAT^

Date 11/15/68

Miss SYLVIA BLANK, Manager, Grammercy Park Apartments,
1831 Grammercy Place, was contacted at her place of employment, 
and after being advised of the identity of the contacting 
Agent vzas interviewed regarding the unknown white male who 
had contacted her at her apartment on the night of April 11, 
1968.

She'was shown the artist's conception of ERTC
GALT, compiled in Memphis, Tennessee, and the artist's 
conception of GALT, which had been compiled by the Los ' 
Angeles FBI Office. She was then asked if either of these 
two pictures resembled the white male who had.contacted 
her on the night of April 11, 1968, After looking at both 
of them for a short period of time, BLANK stated that the 
'Composite of GALT, prepared in Memphis, appeared to resemble 
the person, but the person she saw had a full head of hair, 
but not combed in the style shown in the Memphis picture.

When asked to further describe the man who con­
tacted her, BLANK stated that she did not get a real good 
look at him, but did notice he had dark, piercing eyes, 
which were red-rimmed, either from drinking da from lack ' 
of sleep. Although the man was clean-shaven, he had a "rumpled 
appearance", and to the best of BLANK'S recollection, was 
dressed in a white shirt and slacks. He spoke nicely and 
in a quiet tone. BLANK stated she thought he would have 
been a very nice looking man if he were cleaned up.

BLANK stated that after she told the man she did
not know where the person was he was looking for, the man 
went to the present occupants of Apartment 102. She knew 
he'asked the occupant at that apartment the same questions 
that he had asked her as she could hear them talking even 
though her own door was closed. She stated Apartment 102 
is located just down the hall from her own, and the man 
had inquired after a girl, whose first name began with the 
letter "S", possibly SUE, who had lived in Apartment 102, 
but who had moved to one of the upstairs apartments.

On 4/15/68 at Hollywood, California p.^ #Los Angeles 44-1574

bv SA THEODORE M. GARDNER/dip , 4/15/68---------------------- ----------------------- ------- .---------------------- Date dictated---------- ---- —_______
This document contains neither recommendations nor conclusions of the Fill. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it arid its contents are not to be distributed outside your agency.
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After talking to the occupant of Apartment 102, 
the man apparently left the apartment house^.as the next' 
time she saw him was when he was walking up and down on 
the sidewalk out in front, of the apartment. He walked up 
and down for about three or four minutes and then walked 
across the street to where he had parked his car. BLANK 
stated that it was very dark that nighty but she thinks 
his car was an older model, make unknown, four door sedan, 
dark in color, with a bad muffler. She knew the muffler 
must have been bad, as it made a loud noise when he drove
off.

At the time of this contact, BLANK advised that
she had found something 
behind when they moved, 
from the Miramar Hotel, 
California, in the name

else that the FLIKEIDs had left 
She furnished a paid room receipt

Post Office Box M, Santa Barbara, 
of T. M. FLIKEID, 1831 North

Gramercy, Hollywood, California, a review of which indicates
FLKEID spent January 20, 1968, at this motel.

Later during the day of April 15, 1968, BLANK 
was recontacted at her Place of employment by Special 
Agents THEODORE M. GARDNER and FREDERICK E. BECKER, and • 
was shown a picture of a person.believed to be ERIC SARVO 
G.im. She was asked if this person resembled'the white 
male who had contacted her on the night of April 11, 1968. 
She stated that it did not. " ■

T
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Dato V15/68

' SYLVIA BLANK, Manager, Gramercy Park.Apartments, 
1831 Gramercy Street, Hollywood, California, made available 
a pair of black high heel woman's shoes which had been left 
in Apartment 303, Gramercy Park Apartments, when the former 
residents departed some time between April 1st and April 5th, 
1968. .

•8-

On VJ-3/68 at Holl wood, California File # Los Angeles 4^-1 57U

SA's JOHN C. O’NEILL and
by_______WILLM JL.. JVIRM^^ Date dictated____4^5/68_________

This document contains neither recommendation - nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents arc not to be distributed outside your agency.
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1 4/16/68

EWEN L. STINNETT, Co-Owner, Hollywood Carpet, 
Inc., 2952 West Pico Boulevard, phone 735-1365, advised 
that he could not recall having ever employed an 
individual nailed ERIC GALT during his two and one half 
years in business as the Hollywood Carpet, Inc.

STINNETT viewed two composite artist’s 
conception photographs of individuals, and he stated 
that one of the'composite photographs somewhat resembled 
a former employee names THOMAS FLICKEID. . L

STINNETT described FLICKEID as follows:

Sex 
Race 
Age 
Height 
Weight 
Hair

Male
White
About 29 to 30 years
5’9" - 5’10"
160 pounds
Dark brown,

\ combed straight back

STINNETT said that FLICKEID had worked for him 
in the Fall of 1967, and up to about.November or December 
1967. STINNETT advised that FLICKEID worked with a man 
named DOUGL^WZUZIWSKI and both FLICKEID and. BRZUZIWSKI 
now work for the Colorado Carpet Service, Glendale 
Boulevard, Glendale7, California. STINNETT stated that any 
additional records concerning possible employment of ERIC 
GALT and.the employment -of FLICKEID could only be obtained 
on April 13, 1968. Mr. STINNETT said that he did not 
recognize the other composite photograph which was exhibited 
to him. STINNETT said that although one of the composite 
photographs somewhat resembles FLICKEID, he could not 
identify FLICKEID from the photographs. STINNETT checked 
available payroll records for a record of ERIC GALT but was 
unable to locate all available company records.

4/12/68 Los Angeles, California Los Angeles 44-1574
On------------------------- at ________ _________ :----------------- --------- File # .____ :_______________-____ _

, SA DALES E. FEENEY/eb 4/15/63
by------------------------------------------------------------------------------------ Date dictated-----------------------------------
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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4/16/68

AYRTON KINSMAN, truck driver,, Hollywood 
Carpet, Inc., 2952 West Pico, phone 735-1365, advised 
that he could not recall having ever worked with or 
known an ERIC GALT. KINSMAN viewed two composite 
artist’s conception7photographs and said that one of • 
the photographs somewhat resembled a THOMAS FLICKEID . 
who formerly worked with a DOUGLAS BRZUZIWSKI, an 
independent contractor.for Hollywood Carpet, Inc. until 
several months ago.

KINSMAN described THOMAS FLICKEID as:

Sex 
Age 
Height 
Weight 
Hair

Male
About 29 years '
5’9”
160 pounds
Dark brown, 
combed straight back

KINSMAN said that he recalled that FLICKEID 
frequented a cafe at Hollywood Boulevard and Gramercy 
and drives a 1967 black Ford Thunderbird, which FLICKEID 
said he purchased from the Cort Fox Ford Company on 
Sunset Boulevard.

KINSMAN stated that although the composite 
photograph somewha/t resembled FLICKEID, he could not 
identify FLICKEID from the composite photograph.

KINSMAN was unable to recognize anyone from the 
second composite photograph.

KINSMAN advised that he believed that the name 
of the cafe frequented by FLICKEID is the "Rabbit’s Foot 
Club."

4/12/68 Los Angeles, California • Los Angeles 44-1974 
On .------------------------- at ---------------- -----------’---------------------------File « ‘

SA JAMES E. FEENEY/ob
Date dictated

4/15/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. 
jour agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency. It is the property of the FBI and is loaned to
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■ Date

RaL?H CVOMO, Warehouse Manager & Vice-President,
Hollywood Carpets Incorporated, 29^2 West Pico Boulevard, 
Los -ngclec, California advised that one THOMaS PLKilD, ' 
Social Security y kale, single, Caucasian,
was an employee from 1/R/b Y to 2/27/67.

CUOAO stated that ILILJD was approximately £’9”~p ‘ 10” 
black hair, approximately IpO lbs.

CW CMC viewed composite drawings, of ERIC GALT and stated • 
that there ’was no resemblance between the drawings- and 
FLLSID, CDCIO stated that he had never heard of ERIC G“LT 
and he was sure that GaLT had never been an employee of 
Hollywood Carpets Incorporated, Los Angeles, California. •

SI ■

by ----At—Ah—Ai—±2.1112----------------------------- :--------:——Date dictated —±±h_±------------------

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents-are not to be distributed outside your agency.
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